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Protokoll från samrådsmöte finskt 
förvaltningsområde 
 

Datum: 2025-02-25 

Plats: Stadshuset, Sjuntorpsrummet 

Tid: 15:00-16.00 

Närvarande: 
Sofia Lindholm, ordförande, kommunstyrelsens andre vice ordförande 
Kaarlo Kahra, Trollhättans finska förening 
Matti Tynjälä, Trollhättans finska förening 
Kalle Sova, finska pensionärsföreningen Ketterät,  
Salli Hakala, finska pensionärsföreningen Ketterät 
Antti Karjalainen, finska gruppen inom Trollhättans pingstförsamling 
Virve Perho, finska gruppen inom Trollhättans pingstförsamling 
Riki Kuivalainen-Rödström, Svenska kyrkans finskspråkiga verksamhet 
Markku Viitanen, Finlands konsulat 
Maria Sjögren, fastighetschef, Fastighetskontoret 
Anders Tånghed, fastighetsingenjör, Fastighetskontoret 
Johanna Linnarsson, hållbarhetsstrateg, sekreterare samrådsmötet 
 

Mötets öppnande 
Ordförande Sofia Lindholm, förklarade mötet öppnat.  
 

Justerare  

Att justera dagens protokoll utsågs Kaarlo Kahra.  
 

Föreningslokal Valkyrian 
Maria Sjögren och Anders Tånghed från Fastighetskontoret deltog vid samrådsmötet för 
att presentera framtida planer för föreningslokalen Valkyrian. 

Maria informerade om att det för närvarande inte finns några planer på att avveckla 
Valkyrian. Fastighetskontoret har budgeterat för en investering i byggnaden under 2025 
och har tagit fram en underhållsplan. Enligt planen är köksrenovering prioriterad, och om 
tidsplanen hålls kommer renoveringen att genomföras mellan slutet av maj och 
september, då föreningens aktiviteter är i uppehåll. 

Utöver köket finns behov av att åtgärda fastighetens fönster, tak och pelletspanna. För 
pelletspannan undersöks ett mer driftsäkert alternativ. 
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Deltagarna tog upp flera synpunkter, däribland problem med att trädens rötter tränger 
upp genom asfalten och utgör en snubbelrisk. Det framfördes också önskemål om ett 
dansvänligare golv. 
 

Föregående mötesprotokoll 
Johanna gick igenom protokollet från föregående möte den 4 december 2024. 

 

Årsredovisning finskt förvaltningsområde 2024 
Samordnarna har sammanställt en årsredovisning för arbetet inom det finska 
förvaltningsområdet 2024. Redovisningen skickades ut till deltagarna före mötet, och det 
gavs möjlighet att lämna synpunkter. 

Deltagarna uttryckte att årsredovisningen var informativ och gav en heltäckande bild av 
Trollhättans stads arbete inom det finska förvaltningsområdet. 

Under samrådet diskuterades det ekonomiska utfallet för 2024. Eftersom det fanns ett 
överskott i budgeten vid årets slut och samordnarna önskade använda hela det 
tillgängliga statsbidraget, beslöts att investera i finska och sverigefinska flaggor samt 
högtalare till Mötesplats Sinisiipi. Dessa inköp kommer att användas vid firande av 
högtidsdagar samt under karaokeevenemang. Totalkostnaden för inköpen uppgick till 36 
000 kr och belastar budgetposten ”Övrigt” under Språk och kultur. 
 

Ekonomi för finskt förvaltningsområde 2025 
Vid det senaste samrådsmötet den 4 december 2024 beslutades om budgeten för det 
finska förvaltningsområdet 2025. Efter mötet inkom ett besked om att statsbidraget 
kommer att minska med cirka 15 % från och med den 1 januari 2025. I samband med detta 
beslutade Kommunstyrelsens utskott för Agenda 2030 att anslå medel för att 
kompensera för minskningen under 2025, vilket gör att den redan beslutade budgeten kan 
behållas oförändrad. 

Det kommer dock att behövas ett fortsatt arbete under året för att hantera effekterna av 
det minskade statsbidraget på längre sikt. 

Trollhättans stad har även beslutat att genomföra en översyn av arbetet inom det finska 
förvaltningsområdet, som kommer att inledas under den senare delen av våren 2025. 
Samrådet kommer att få mer information om detta på nästa möte. 

 

Aktiviteter 2025 
Johanna redogjorde för de aktiviteter som hittills är planerade för 2025. Under mötet 
framfördes ett önskemål om att bjuda in en teatergrupp från Skövde och Borås. Johanna 
ska träffa FFO-samordnarna i dessa städer nästa vecka för att ta reda på mer. 
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Finska föreningen planerar att fira sitt 60-årsjubileum 2026 och har uttryckt önskemål om 
att koppla samman firandet med en kulturaktivitet, eventuellt en teaterföreställning. 

Samrådet diskuterade också fördelningen av budgetposten för stöd till föreningarna. För 
närvarande tillämpas principen "först till kvarn," men detta system behöver ses över. Det 
kan eventuellt bli aktuellt att ta fram riktlinjer för fördelningen av medel. Johanna tar med 
sig denna fråga och undersöker hur andra kommuner hanterar liknande situationer. 

  

Läget inom respektive förening – aktiviteter/behov 
Pingstkyrkans finska medlemmar fortsätter sina träffar och har gemensam samvaro samt 
fika. Deltagarantalet är något lägre under vinterhalvåret, då flera av medlemmarna är 
säsongsboende och tillbringar vintern på annan ort. 

Ketterätt fortsätter sin verksamhet enligt plan. De arbetar aktivt med att hålla en dialog 
med medlemmarna om att arrangera ytterligare aktiviteter. Föreningen har sitt årsmöte 
om en vecka. 

Svenska kyrkan har anställt en ny finskspråkig medarbetare, vilket innebär att 
församlingen nu har fem finsktalande medarbetare. 

Finska föreningen har ökat sitt medlemsantal något jämfört med föregående år. 
Föreningen noterar dock att medlemmarna blir äldre och att den generella aktivitetsnivån 
inte är lika hög som tidigare. Föreningen håller sitt årsmöte om två veckor. 

 

Övriga frågor 
Inga övriga frågor 

 

Mötets avslutande 
Ordförande Sofia Lindholm tackade deltagarna och avslutade mötet. 

 

  

____________________________                            ____________________________ 

Sofia Lindholm, ordförande                                     Johanna Linnarsson, sekreterare 

 

 

_____________________________ 

Kaarlo Kahra, justerare 
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